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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  MLAKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/12-16/3 
URBROJ:  2170/01-09-10-12-2 
Rijeka,  28.03.2012. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

S 26. SJEDNICE VMO MLAKA 
 

26. sjednica VMO Mlaka održana je 28.03.2012. (srijeda) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Mlaka, G. Duella 2/b. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ivo Simper, predsjednik VMO 
- Irena Grubiša, zamjenica predsjednika VMO 
- Elena Dorčić Spatola, član VMO 
- Luka Šušić, član VMO 
- Dolores Mlinarek, član VMO 
- Vladimir Provči 
- Milan Milovanović 
- Snježana Seršić, tajnica MO Mlaka 
- 23 ovlaštena predstavnika suvlasnika stanova  
 
Usvajanje zapisnika s 25. sjednice VMO Mlaka: 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći  
 

DNEVNI RED 
 

1. Izvješće o programima realiziranim u ožujku. 
2. Izvješće sa sastanka s Rijeka Prometom. 
3. Rasprava o zahtjevima pristiglim izmeñu dvije sjednice. 
4. Sastanak s ovlaštenim predstavnicima suvlasnika stanova radi poboljšanja uvjeta 

življenja i stanovanja u naselju Mlaka. 
5. Razno. 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
 
Vijeće je u ožujku realiziralo program Dan žena:  
07.03. otvorena je izložba slika autorice s Mlake - Mire Pugel, uz nastup na gitari Marka Mavrinca. 
Svim damama podijeljene su ruže, pripremljen je domjenak, a učesnicima u programu uručeni su 
prigodni pokloni. Program je financiran sredstvima Samouprave, a cvjetarna "Tweety" donirala je 
ruže u iznosu od 240,00 kn (12 kom). 
08.03. Vijeće je organiziralo otvorenje izložbe slika nastalih u Likovnoj koloniji "Rijeka – Mlaka 
2011"  u dvorani MO Turnić povodom proslave Dana žena. 
 

Zaključak: 
 
• Nakon rasprave Vijeće jednoglasno prihvaća Izvješće o programu "Dan žena". 
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AD 2 
 

27.02.2012. održan je sastanak i izlazak na teren s Rijeka Prometom kojem su prisustvovali Leo 
Kurilić (Rijeka Promet), Ivo Simper i Elena Dorčić-Spatola (VMO Mlaka) i tajnica MO Snježana 
Seršić. 
Tema: 
a) realizacija komunalnih prioriteta za 2011. i 2012. godinu 
b) redovno održavanje 
c) prijedlozi za buduće prioritete 
 

Zaključak: 
 

2a)  
• Izvršena je sanacija odvodnje oborinske vode s igralište OŠ "Podmurvice" (prioritet 

iz 2011. godine). U tijeku je sanacija prekopa na navedenom igralištu. Uz rub ulice 
Podmurvice postavljene su zaštitne rešetke (djelomično) – potrebno je nastaviti s 
postavljanjem do kraja kanala.  

• Prioriteti za 2012: 
- Postavljanje zaštitne ograde na zidu pored zgrade Podmurvice 28 
- Izrada idejnog projekta i ishoñenje lokacijske dozvole za ureñenje stubišta od 
etažnog parkirališta do ulice Franje Čandeka. Dogovoreno je da će Rijeka Promet 
dostaviti Vijeću projekt na uvid čim bude gotov. 
 
2b) 

• Dogovoreno je da će tajnica poslati mailom Leu Kuriliću fotografije oštećenja koja će 
se sanirati iz sredstava redovnog održavanja. 

• Vijeće će uputiti zahtjev za sanaciju oštećenih stepenica ispod Elektrotehničke škole, 
te postavljanje rukohvata. 

• Na raskršću ulica R. Benčića i I. Sušnja potrebno je napraviti nekoliko stepenica i 
postavite rukohvat, te poslati Sektoru prometa zahtjev za izmještanje smjerokaza. 
 
2c) 

•  Iznijet je problem stanara u ulici Podmurvice (pored OŠ) koji nemaju prilaz zgradama 
osim stepenicama. Rijeka Promet će razmotriti mogućnost izgradnje rampe uz 
stepenice i napraviti izračun, te dati prijedlog Vijeću na razmatranje. 

• Etažno parkiralište pored nebodera F. Čandeka 23b nije racionalno iskorišteno. 
Potrebno je Sektoru prometa uputiti zahtjev za proširenje donjeg dijela parkirališta ili 
iscrtavanje postojećeg parkirališta na način da se poveća broj parkirnih mjesta. 
 

AD 3 
 

Predsjednik VMO g. Ivo Simper informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima grañana i dopisima 
primljenim izmeñu dvije sjednice. 
 

Zaključak: 
 
• Vijeće je zaprimilo molbu gdina Sergia Terpića u ime suvlasnika iz kvarta Podpinjol u 

kojoj se traži sljedeće: 
-da se u sklopu radova na izgradnji parkirališta pored KBC-a do ulice Podpinjol na 
pola puta napravi prolaz za pješake, te osigura mjesto za postavu kontejnera za 
smeće. Stanari iz 4 obližnje zgrade moraju do prvog kontejnera proći oko 300 m, pa 
često smeće završi bačeno negdje putem.  
- mogućnost parkiranja uz novi zid parkirališta KBC-a, rušenje starog zida i ureñenje 
prilaza do novog (napomena: stanari su i prije imali mogućnost parkiranja 4-5 
automobila)   
Nakon rasprave Vijeće je donijelo sljedeću odluku: Budući da se radi o parkiralištu 
koje se nalazi na području MO Potok potrebno je tražiti njihovu podršku i zajednički 
uputiti dopis Rijeka Prometu. Prilikom radova na izgradnji novog parkirališta 
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devastirana su 4 parkirna mjesta u ulici Podpinjol koja su napravljena sredstvima 
prioriteta MO Mlaka za 2008. godinu. Potrebno je izvidjeti mogućnost za njihovo 
vraćanje u prethodno stanje ili pronalaženje adekvatnog rješenja za stanare obližnjih 
zgrada. Nakon odgovora OGU za kom. sustav i Rijeka Prometa, uputit će se zahtjev 
za postavu kontejnera za smeće.   
 

• Vijeće je zaprimilo zahtjev korisnika vrtova u ulici Podmurvice kojim se traži da im se 
omogući prolaz u vrtove. Unatoč natpisu "Ulaz" na vratima, prolaz je često zatvoren 
parkiranim automobilima, pa traže zabranu parkiranja ispred ulaznih vrata. Vijeće će 
nakon izlaska na teren odluku donijeti na sljedećoj sjednici.  

 
AD 4 
 
Predsjednik VMO g. Ivo Simper pozdravio je sve ovlaštene predstavnike suvlasnika stanara i 
zahvalio se na odazivu na sastanak sa zajedničkim ciljem – nastavak dobre suradnje grañana i 
Vijeća  radi poboljšanja uvjeta življenja u MO Mlaka.  
Grañani su upoznati s komunalnim prioritetima i programima realiziranim u 2011. godini, 
prijedlozima za tekuću godinu, te programima koji slijede. Takoñer  ih je pozvao da se u što većem 
broju uključe u rad Vijeća, odazivom na dogañanja u mjesnom odboru, volontiranjem u navedenim 
aktivnostima i predlaganjem novih sadržaja, a sukladno mogućnostima i sponzorstvima. 
 
U raspravi su sudjelovali:  
 
- Željko Bakarčić, Podmurvice 26 

• Označavanje mogućih parkirnih mjesta u ulici V. P. Širole 
• Sastanak s udrugom stanara na temu upisa u zemljišne knjige 
• Komunalni nered, grañevinski materijal i smeće na zelenim površinama kod OŠ 

"Podmurvice", učestaliji nadzor Komunalnog redarstva 
• Rasvjetna tijela u gornjem dijelu parka Mlaka ne rade 
 

-  Velimir Šikljan, G. Duella 4 
• Označavanje parkirnih mjesta u ulici G. Duella kod k. br. 2 (ispred nebodera i pored dječjeg 

igrališta, na novo asfaltiranom parkiralištu) 4, 6 i 8 (lijeva i desna strana) radi maksimalnog 
iskorištenja parkirnog prostora 

O:  Zahtjev je upućen Rijeka Prometu prošle godine, uputit će se požurnica 
 

-  Boris Žuvela, M. Barača 2 
• Postavljanje stupića od križanja Zvonimirove i ulice M. Barača duž desne strane, jer je zbog 

parkiranih automobila otežan prolaz pješacima, a naročito invalidima 
O:  Zahtjev je više puta upućen i odbijen od OGU za kom. sustav 
 
• Regulacija semafora na pješačkom prijelazu prema parku Mlaka 
O:  Zahtjev je upućen u Rijeka Promet i odbijen 
 
• Održavanje i čišćenje kod spomenika i stepenica ispred M. Barača 2 
 

-  Fadil Habibović, Podmurvice 76 
• Problem s nepropisnim parkiranjem oko igrališta Podmurvice – ne poštuju se znakovi 

zabrane, a policija ne kažnjava vozače 
• Postavljanje stupića na ulaz zgrade Podmurvice 76 
O:  Zahtjev je upućen u OGU za kom. sustav i odbijen 
 

-  Jasminka Žuvela, M. Barača 2 
• Ispred zgrade M. Barača 4 uzurpirana je javna površina derutnom drvenom ogradom iza 

koje se skuplja smeće, dolaze štakori – opasno po zdravlje 
• Pored zgrade M. Barača 4 raste stablo čije korijenje se pruža duboko pod zgradu – trebalo 

bi ga srušiti 
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• Izmeñu zgrada M. Barača 2 i 4 izrastao je orah koji je star i postoji mogućnost rušenja i 
oštećivanja krovova obiju zgrada 
 

-  Pavao Svetić, Luki 21 
• Postavljanje stupića na pločnik Krešimirove ulice izmeñu 2 ulaza u park Mlaka 
O:  Zahtjev je upućen u OGU za kom. sustav i odbijen 
 
• Zamjena ležećih policajac u ulici Luki vibrirajućim trakama, jer postojeći nisu adekvatni 

(uništavaju vozila.) 
 

-  Branko Dragičević, Luki 52 
• Napuštena bivša zgrada "Kovine" u ulici Luki puna je smeća i štakora – opasno po zdravlje.  

      O:  Proslijedit će se Dezinsekciji i ZZJZ 
 
-  Sead Mahmutović, M. Barača 20 

• Odvodnja oborinskih voda - ispod zgrade M. Barača 20 su 2 prostorije konstantno pune cca 
80 cm vode koja kroz zemlju dolazi iz vrtova Luki i izvorišta s Mlake 

• Postavljanje prometnog znaka za slijepu ulicu 1,5 km na početku ulice M. Barača 
• Postavljanje stupića od križanja Zvonimirove i ulice M. Barača duž desne strane, jer je zbog 

parkiranih automobila otežan prolaz pješacima, a naročito invalidima 
O:  Zahtjev je više puta upućen i odbijen od OGU za kom. sustav 
 
• Na puteljku koji vodi od "Gumiservisa" prema vrtovima nekoliko pasa lutalica napada ljude   
• U ulici M. Barača kod k. br. 10 u parkiću kod nadvožnjaka psi laju i napadaju prolaznike 
O:  Komunalni redar je upoznat i izašao na teren kod "Gumiservisa" 
 
• Ograničenje brzine za teška teretna vozila (iznad 7t)  u ulici M. Barača na 30 km/h radi 

sprječavanja daljnjeg uništavanja ceste i pucanja zidova zgrada.  
O:  Zahtjev je upućen u Rijeka Promet i odbijen 
 
• Sanacija zida u ulici M. Barača – odronjava se na pločnik – opasnost za grañane  
O:  Utvrñeno je vlasništvo – javno dobro i zahtjev je upućen u OGU za kom. sustav 
 
• Radnici "VIK"-a svakih 1-2 dana otvaraju separator kanalizacije za park Mlaka i 

ispumpavaju fekalije. Problem stvara smrad koje se širi zbog slabe brtve poklopca – treba 
učvrstiti 

 
-  Vesna Mahmutović, M. Barača 20 

• Ispred spavaćih soba zgrade M. Barača 20 nalaze se 3 visoke lampe čije ih svjetlo 
intenzivno obasjava tijekom cijele noći. Ulica je u to doba prazna i toliko osvjetljenje nikome 
nije potrebno 
 

-  Igor Poljak, Krešimirova 60 
• Povezivanje Zemljišne knjige s Knjigom položenih ugovora 

 
- Mirko Kolić, V. P. Širole 8 

• Postavljanje stupića ili adekvatne zapreke na nogostupu ispred V. P. Širole 8 ispred 
hidranta i šahte za vodomjer, jer su zbog parkiranih automobila stalno nedostupni. 

 
Zaključak: 
• O navedenim prijedlozima raspravljat će se na jednoj od sljedećih sjednica Vijeća 

MO Mlaka. 
 
AD 5 
 

• Gdin Vladimir Provči upoznao je vijećnike s Planom realizacije Likovne radionice za 
odrasle koja će se održavati u prostoriji MO Mlaka svaki petak u vremenu od 17 do 19 
sati. Prijavilo se 22 kandidata s kojima će održati sastanak 29.03. u 17 sati.  
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Gdin Provči je pripremio opširan i kvalitetan program pritom se konzultirajući s 
kolegama slikarima. Predavanja za polaznike su besplatna (volonterski rad), kao i 
materijal za tematske cjeline Crtež i Akvarel (financira OGU za samoupravu). 
Polaznici zainteresirani za slikanje akrilom sam će snositi troškove materijala.  
 

• Gdin Milan Milovanović prihvatio je dužnost obavljanja poslova povjerenika civilne 
zaštite za MO Mlaka. Vijeće će prijavu proslijediti u OGU za samoupravu. 
 

 
Sjednica je završila u 21:00 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od pet (5) stranica. 
 

Zapisničar : Predsjednik VMO Mlaka: 
 

Snježana Seršić Ivo Simper, prof. 
 


